



บรรณานุกรม

ลิขสิทธิ์ของมหาวิทยาลัยราชภัฏรำไพพรรณี

บรรณานุกรม

- Reuters. (2025, June 17). *China's online literature expands overseas readership in cultural export push*. Reuters. Retrieved from https://www.reuters.com/markets/emerging/chinas-online-literature-expands-overseas-readership-cultural-export-push-2025-06-17/?utm_source=chatgpt.com
- The State Council of the People's Republic of China. (2025, May 10). *Online literature reading market continues growth in 2024*. State Council Information Office. https://english.www.gov.cn/archive/statistics/202505/10/content_WS681e972fc6d0868f4e8f26a8.html
- Ren, Xiang, & Montgomery, Lucy. (2012). Chinese online literature: Creative consumers and evolving business models. *Arts Marketing: An International Journal*, 2(2), 118–130.
- LeadLeo Research Institute. (2021, March). *2021 China internet literature industry overview*. LeadLeo. https://pdf.dcfw.com/pdf/H3_AP202104021480675415_1.pdf
- Aaker, D. A., & Moorman, C. (2023). *Strategic market management*. John Wiley & Sons.
- Al Adwan, A., Aladwan, K. M., & Al-Adwan, A. S. (2019). E-marketing strategic for Jordanian small business to increase sale in local e-market. *Academy of Strategic Management Journal*, 18(6), 1-13.
- Ali, B. J., & Anwar, G. (2021). Marketing Strategy: Pricing strategies and its influence on consumer purchasing decision. Ali, BJ, & Anwar, G.(2021). *Marketing Strategy: Pricing strategies and its influence on consumer purchasing decision. International journal of Rural Development, Environment and Health Research*, 5(2), 26-39.
- Alnaim, A., & Albarq, A. (2023). Impact of digital marketing on consumer behavior: A quantitative analysis on fast fashion industry in the KSA. *International Journal of Data and Network Science*, 7(3), 1059-1066.
- Alqahtani, M. H. (2020). From the traditional marketing mix (4Ps) in sport to new marketing mix (3Ps): Toward a paradigm shift from practitioner's perspective.
- Alsem, K. J. (2023). *Strategic Marketing Planning: A Step-by-Step Approach*. Taylor & Francis.
- Amalia, S. I., & Mohammad, W. (2023). Mintzberg's 5Ps Strategic Management Model at Yuda Curtain Shop. *Himeka: Journal of Interdisciplinary Social Sciences*, 1(1), 83-89.

- Amoako, G. K. (2020). A conceptual framework: Corporate environmental management activities and sustainable competitive advantage. *Management of Environmental Quality: An International Journal*, 31(2), 331-347.
- Appel, G., Grewal, L., Hadi, R., & Stephen, A. T. (2020). The future of social media in marketing. *Journal of the Academy of Marketing science*, 48(1), 79-95.
- Aragoncillo, L., & Orus, C. (2018). Impulse buying behaviour: an online-offline comparative and the impact of social media. *Spanish Journal of Marketing-ESIC*, 22(1), 42-62.
- Auxier, B., & Anderson, M. (2021). Social media use in 2021. *Pew Research Center*, 1, 1-4.
- Breakenridge, D. K. (2008). *PR 2.0: New media, new tools, new audiences*. Ft Press.
- Burton, J. L., Gollins, J., McNeely, L. E., & Walls, D. M. (2019). Revisiting the relationship between ad frequency and purchase intentions: How affect and cognition mediate outcomes at different levels of advertising frequency. *Journal of Advertising Research*, 59(1), 27-39.
- Chen, T., Peng, L., Yin, X., Rong, J., Yang, J., & Cong, G. (2020, July). Analysis of user satisfaction with online education platforms in China during the COVID-19 pandemic. In *Healthcare* (Vol. 8, No. 3, p. 200). MDPI.
- Chun, W. H. K., Fisher, A. W., & Keenan, T. (2004). *New media, old media: A history and theory reader*. Routledge.
- Cochran, W. G. (1977). Sampling techniques. *John Wiley & Sons*.
- Cope, B., & Kalantzis, M. (2009). New media, new learning. In *Multiliteracies in motion* (pp. 99-116). Routledge.
- da Silva Fernandes, J. (2022). Optimization of a B2B Customer experience: analysis, design and planning of a customer centric approach.
- Dally, D., Sinaga, O., & bin Mohd Saudi, M. H. (2021). The Impact Of 7p's Of Marketing on The Performance of The Higher Education Institutions. *Review of International Geographical Education Online*, 11(3).
- Deborah, M., Melinda, A., Chang, A., & Karmagatri, M. (2021). Digital branding and online marketing communication strategy optimization: A case study of a small hits beverage business. In *2nd South American Conference on Industrial Engineering and Operations Management, IEOM 2021* (pp. 1011-1020).
- Ding, Y., DeSarbo, W. S., Hanssens, D. M., Jedidi, K., Lynch, J. G., & Lehmann, D. R. (2020). The past, present, and future of measurement and methods in marketing analysis. *Marketing Letters*, 31, 175-186.

- Ding, Y., DeSarbo, W. S., Hanssens, D. M., Jedidi, K., Lynch, J. G., & Lehmann, D. R. (2020). The past, present, and future of measurement and methods in marketing analysis. *Marketing Letters*, 31, 175-186.
- Do, Q., & Vu, T. (2020). Understanding consumer satisfaction with railway transportation service: An application of 7Ps marketing mix. *Management Science Letters*, 10(6), 1341-1350.
- Dolnicar, S. (2022). Market segmentation for e-tourism. In *Handbook of e-Tourism* (pp. 849-863). Cham: Springer International Publishing.
- Endwia, S. M., Kusumawati, N., & Irawan, A. (2021). Factors Influencing Customer Satisfaction and Loyalty of Online Educational Platform in Indonesia: Analysis of E-Service Quality Factors. *no. August*, 11-13.
- Falebita, O. A., Ogunlusi, C. F., & Adetunji, A. T. (2020). A review of advertising management and its impact on consumer behaviour. *International Journal of Agriculture Innovation, Technology and Globalisation*, 1(4), 354-374.
- Flew, T. (2007). *New media: An introduction*. Victoria: Oxford University Press.
- Fuchs, C. (2011). New media, web 2.0 and surveillance. *Sociology compass*, 5(2), 134-147.
- Fuery, K. (2017). *New media: Culture and image*. Bloomsbury Publishing.
- Gane, N., & Beer, D. (2008). *New media: The key concepts*. Berg.
- Gogoi, B. J. (2020). Do impulsive buying influence compulsive buying?. *Academy of Marketing Studies Journal*, 24(4), 1-15.
- Gornostaeva, Z. V., Lazareva, N. V., Bugaeva, M. V., Gribova, O. V., & Zibrova, N. M. (2019). DIRECTIONS AND TOOLS OF STRATEGIC MARKETING MANAGEMENT OF RETAIL TRADE ENTERPRISES IN MODERN RUSSIA ON THE BASIS OF QUALITY MANAGEMENT. *International journal for quality research*, 13(2).
- Hasan, M. M., & Islam, M. F. (2020). The Effect of Marketing Mix (7Ps') on Tourists' Satisfaction: A Study on Cumilla. *The Cost and Management*, 48(2), 30-40.
- Hendler, F., LaTour, K. A., & Cotte, J. (2022). Temporal orientation and customer loyalty programs. *Cornell Hospitality Quarterly*, 63(4), 448-464.
- Hennig-Thurau, T., Malhotra, E. C., Friege, C., Gensler, S., Lobschat, L., Rangaswamy, A., & Skiera, B. (2010). The impact of new media on customer relationships. *Journal of service research*, 13(3), 311-330.
- Henning, M. (2006). New media. *A companion to museum studies*, 302-318.
- Ho, C. I., Liu, Y., & Chen, M. C. (2022). Factors influencing watching and purchase intentions on live streaming platforms: From a 7Ps marketing mix perspective. *Information*, 13(5), 239.

- Ho, W. R., Tsolakis, N., Dawes, T., Dora, M., & Kumar, M. (2022). A digital strategy development framework for supply chains. *IEEE Transactions on Engineering Management*.
- Holt, K., Ustad Figenschou, T., & Frischlich, L. (2019). Key dimensions of alternative news media. *Digital Journalism*, 7(7), 860-869.
- Hu, M. K., & Kee, D. M. H. (2022). SMEs and business sustainability: Achieving sustainable business growth in the new normal. In *Research anthology on business continuity and navigating times of crisis* (pp. 1036-1056). IGI Global.
- Hutt, M. D., & Speh, T. W. (2021). *Business marketing management: B2B*. South-Western, Cengage Learning.
- Ibrahim, B. (2022). Social media marketing activities and brand loyalty: A meta-analysis examination. *Journal of Promotion Management*, 28(1), 60-90.
- Jain, R., & Jain, S. (2022). Analyzing and Exploring the Effectiveness of Each Element of 7Ps of Marketing Mix. *International Journal of All Research Education and Scientific Methods (IJARESM)*, 10(1), 2455-6211.
- Khan, E. I., Atiq, M., Raza, M., Sheikh, D. A., & Saboor, A. (2023). FACTOR IMPACTS CUSTOMER SATISFACTION IN THE CONTEXT OF ONLINE SHOPPING IN PAKISTAN: A QUANTITATIVE STUDY. *Priority-The International Business Review*, 1(2), 19-31.
- Khan, M., Tanveer, A., & Zubair, D. S. S. (2019). Impact of sales promotion on consumer buying behavior: a case of modern trade, Pakistan. *Impact of sales promotion on consumer buying behavior: a case of modern trade, Pakistan. Governance and Management Review*, 4(1), 38-53.
- Khmiadashvili, L. (2019). Digital marketing strategy based on hotel industry study in Tbilisi. *International E-Journal of Advances in Social Sciences*, 5(14), 922-927.
- Komari, A., Indrasari, L. D., Tripariyanto, A. Y., & Rahayuningsih, S. (2020, July). Analysis of SWOT marketing strategies and 7P influence on purchasing decision. In *Journal of Physics: Conference Series* (Vol. 1569, No. 3, p. 032002). IOP Publishing.
- Kumar, A., Chaudhuri, D. S., Bhardwaj, D. A., & Mishra, P. (2021). Impulse buying and post-purchase regret: a study of shopping behavior for the purchase of grocery products. *Abhishek Kumar, Sumana Chaudhuri, Aparna Bhardwaj and Pallavi Mishra, Emotional Intelligence and its Impact on Team Building through Mediation of Leadership Effectiveness, International Journal of Management*, 11(12), 2020.

- Kushwaha, B. P., Kaur, G., Singh, N., & Sharma, A. (2022). Integrating employees, customers and technology to build an effective sustainable marketing strategy. *International Journal of Sustainable Society*, 14(4), 310-322.
- Ma, C., & Cheok, M. Y. (2022). The impact of financing role and organizational culture in small and medium enterprises: Developing business strategies for economic recovery. *Economic Analysis and Policy*, 75, 26-38.
- Malicha, D. (2022). Role of Strategic Marketing Management Practice In Business Profitability. *Academy of Marketing Studies Journal*, 26(2).
- Malter, M. S., Holbrook, M. B., Kahn, B. E., Parker, J. R., & Lehmann, D. R. (2020). The past, present, and future of consumer research. *Marketing Letters*, 31, 137-149.
- Meena, S. (2018). Consumer psychology and marketing. *Age*, 21(30), 43.
- Mittal, V., Han, K., Lee, J. Y., & Sridhar, S. (2021). Improving business-to-business customer satisfaction programs: Assessment of asymmetry, heterogeneity, and financial impact. *Journal of Marketing Research*, 58(4), 615-643.
- Moreira, A. C., Fortes, N., & Santiago, R. (2017). Influence of sensory stimuli on brand experience, brand equity and purchase intention. *Journal of Business Economics and Management*, 18(1), 68-83.
- Ortiz-Ospina, E., & Roser, M. (2023). The rise of social media. *Our world in data*.
- Panda, M., & Mishra, A. (2022). Digital marketing. See discussions, stats, and author profiles for this publication at: <https://www.researchgate.net/publication/358646409>.
- Park, S. (2020). *Marketing management* (Vol. 3). Seohee Academy.
- Platania, M., Platania, S., & Santisi, G. (2016). Entertainment marketing, experiential consumption and consumer behavior: the determinant of choice of wine in the store. *Wine Economics and Policy*, 5(2), 87-95.
- Pojoga, V., Neagu, L. M., & Dascalu, M. (2020). The Character Network in Liviu Rebreanu's Ion: A Quantitative Analysis of Dialogue. *Metacritic Journal for Comparative Studies and Theory*, 6(2), 23-47.
- QuestMobile(2024), 2023 全景生态流量年度报告
- Ravangard, R., Khodadad, A., & Bastani, P. (2020). How marketing mix (7Ps) affect the patients' selection of a hospital: experience of a low-income country. *Journal of the Egyptian Public Health Association*, 95(1), 1-8.
- Reisch, L. A., & Zhao, M. (2017). Behavioural economics, consumer behaviour and consumer policy: state of the art. *Behavioural Public Policy*, 1(2), 190-206.

- Roelofs, J., Hoogendijk, C., & Tjew-A-Sin, V. (2022). Are you customer-centric in name only?. *Compact*, 4.
- Sahi, G. K., Devi, R., Gupta, M. C., & Cheng, T. C. E. (2022). Assessing co-creation based competitive advantage through consumers' need for differentiation. *Journal of Retailing and Consumer Services*, 66, 102911.
- Salminen, J., Mustak, M., Corporan, J., Jung, S. G., & Jansen, B. J. (2022). Detecting pain points from user-generated social media posts using machine learning. *Journal of Interactive Marketing*, 57(3), 517-539.
- Saxena, M. N. (2022). Approaches of Targeting, Positioning and Market Segmentation. *Message from the Editor-in-Chief*.
- Schlegelmilch, B. B. (2022). Segmenting targeting and positioning in global markets. In *Global Marketing Strategy: An Executive Digest* (pp. 129-159). Cham: Springer International Publishing.
- Singh, J. (2022). Impact of New Media on the News Content of Dainik Jagran: A Quantitative Analysis. *Global Media Journal*, 20(50), 1-5.
- Siripipatthanakul, S., & Chana, P. (2021). Service marketing mix (7Ps) and patient satisfaction in clinics: A review article. *International of Trend in Scientific Research and Development*, 5 (5), 842-850.
- Sohn, Y. S., & Ko, M. T. (2021). The impact of planned vs. unplanned purchases on subsequent purchase decision making in sequential buying situations. *Journal of Retailing and Consumer Services*, 59, 102419.
- Soni, V. (2022). Role of Temporal, Demographic, and Behavioral Factors in Customer Conversion Through Dynamic Creative Optimization in the Consumer-Packaged Goods Setting. *International Journal of Business Intelligence and Big Data Analytics*, 5(1), 46-56.
- Stankevich, A. (2017). Explaining the consumer decision-making process: Critical literature review. *Journal of international business research and marketing*, 2(6).
- Stavros, K., Kagioglou, F. A., & Papaevangelou, O. (2022). Strategic Marketing Management Influence on Making E-Commerce Promotions. *International Journal of Scientific Research and Management (IJSRM)*, 10(01), 2949-2955.
- Terho, H., Mero, J., Siutla, L., & Jaakkola, E. (2022). Digital content marketing in business markets: Activities, consequences, and contingencies along the customer journey. *Industrial Marketing Management*, 105, 294-310.

- Thomas, J., & Preethi, N. (2022, February). Customer Segmentation in the Field of Marketing. In *2021 4th International Conference on Recent Trends in Computer Science and Technology (ICRTCST)* (pp. 401-405). IEEE.
- Turienzo, J., Cabanelas, P., & Lampón, J. F. (2023). Business models in times of disruption: The connected and autonomous vehicles (uncertain) domino effect. *Journal of Business Research*, 156, 113481.
- Varadarajan, R. (2020). Customer information resources advantage, marketing strategy and business performance: A market resources based view. *Industrial Marketing Management*, 89, 89-97.
- Varadarajan, R. (2020). Customer information resources advantage, marketing strategy and business performance: A market resources-based view. *Industrial Marketing Management*, 89, 89-97.
- Vieira, V. A., de Almeida, M. I. S., Agnihotri, R., da Silva, N. S. D. A. C., & Arunachalam, S. (2019). In pursuit of an effective B2B digital marketing strategy in an emerging market. *Journal of the Academy of Marketing Science*, 47, 1085-1108.
- Wertenbroch, K., Schrift, R. Y., Alba, J. W., Barasch, A., Bhattacharjee, A., Giesler, M., ... & Zwebnier, Y. (2020). Autonomy in consumer choice. *Marketing letters*, 31, 429-439.
- Ye, Y., & Lau, K. H. (2022). Competitive green supply chain transformation with dynamic capabilities—an exploratory case study of Chinese electronics industry. *Sustainability*, 14(14), 8640.
- Yurizka, Q., Simanjuntak, M. B., & Sihombing, J. (2022, May). Self-Acceptance Study in the Korean Drama Series Our Beloved Summer (Intrinsic Analysis of the Main Character's Character). In *Prosiding Seminar Nasional Inovasi Pendidikan*.
- 柴寿升, & 龙春风. (2019). 消费者行为视角下我国海洋休闲渔业发展路径研究. *山东大学学报: 哲学社会科学版*, (1), 136-144.
- 陈然. (2019). *新消费时代下新消费观念对消费行为的研究* (Doctoral dissertation, 武汉: 湖北工业大学).
- 陈雄涛. (2021). 新媒体营销策略探析. *新闻前哨*.
- 邓倩. (2020). 新媒体营销研究综述与展望. *科学决策*, 8, 67-88.
- 丁丁. (2020). 新媒体环境下传统媒体的营销转型. *时代经贸*, (21), 21-22.
- 杜鑫. (2020). 消费者创新性与绿色消费行为: 理论机制与实证研究. *商业经济研究*, 19, 56-58.
- 龚园. (2020). *基于 7Ps 营销理论微信营销影响因素分析及策略研究* (Master's thesis, 江西师范大学).
- 亨利, 詹姆斯, & 刘保端. (2020). 小说的艺术. *百花园*.

- 洪宇. (2021). 基于消费者行为分析的乳制品供应链消-企-政三方演化博弈 (Master's thesis, 浙江工商大学).
- 胡北明, & 黄欣. (2021). 高铁发展对后现代旅游消费者行为的影响研究. *四川师范大学学报(社会科学版)*, 48(2).
- 华微. (2020). 新媒体广告营销浅论. *数字传媒研究*.
- 贾蕾. (2021). 网络购物信息过载对消费者行为意愿的影响研究 (Master's thesis, 西安理工大学).
- 李佳欣, & 田书格. (2022). 基于 B 站“小剧场”的网络微短剧受众心理分析. *新媒体研究*.
- 李娜. (2021). 基于新媒体平台的科技期刊直播效果研究. *编辑学报*.
- 李玉萍, & 高正杰. (2020). 网络青春校园小说价值观对大学生的影响与对策. *中国青年社会科学*, 3(2), 41-44.
- 李卓. (2020). 新媒体广告营销发展现状及对策研究. *新闻传播*.
- 刘宏志. (2020). 小说与趣味. *南腔北调*.
- 刘洋, & 赵倩. (2020). 新媒体广告营销策略研究. *湖北农机化*, 3.
- 柳武妹, 黄河清, & 叶富荣. (2020). 消费者行为研究中的田野实验: 概念, 操作介绍与开展建议. *外国经济与管理*, 42(3), 35-56.
- 吕梦媛. (2021). 新形势下对新媒体营销的探究. *营销界*.
- 潘小军. (2022). 基于工业互联网平台的增值服务收费模式研究. *中国管理科学*, 30(11), 239-249.
- 祁道鹏. (2019). 新媒体平台“非虚构写作”的传播研究. (Master's thesis, 山东大学).
- 任慧. (2019). 河北省食用菌消费者行为的影响因素研究 (Master's thesis, 河北农业大学).
- 任思嘉. (2020). 新媒体平台上少数民族新闻传播研究. (Master's thesis, 吉林大学).
- 孙宜君, & 王建磊. (2012). 论新媒体对文化传播力的影响与提升. *当代传播*, (1), 46-48.
- 王跟萍. (2022). 大数据背景下传统媒体与新媒体融合发展战略探讨. *中国传媒科技*, 2, 67-69.
- 王佳华. (2019). 新媒体传播伦理问题透视与伦理规范建构. *南通职业大学学报*, 33(3), 14-18.
- 王磊. (2019). 新媒体背景下我国电视新闻媒体的创新研究. *收藏*, 2.
- 王钰. (2019). 消费者计划行为理论及其在市场营销中的应用探讨. *中国商论*, (22), 10-11.
- 韦路, & 丁方舟. (2013). 论新媒体时代的传播研究转型. *浙江大学学报: 人文社会科学版*, (4), 93-103.
- 夏阳. (2019). 从现实生活到小说情节. *微型小说选刊*.

- 冼桐, 阮传扬, 张越, & 李宏. (2019). 基于消费者行为理论的社会化营销策略研究——以电商平台拼多多为例. *收藏*, 12.
- 向坤, & 王公博. (2020). 数字经济时代新媒体的政治经济学分析. *东北财经大学学报*.
- 肖珺, & 胡文韬. (2021). 新媒体跨文化传播的难点及其理论回应. *新闻与传播评论*, 74(1), 107-117.
- 闫秋雨. (2020). *网络口碑对消费者行为意向的影响研究* (Doctoral dissertation, 保定: 河北大学).
- 杨红彬. (2020). 网剧的发展图志与内容构建. *当代电视*, 8, 91-94.
- 杨晓燕. (2003). 中国消费者行为研究综述. *经济经纬*, (1), 56-58.
- 尤达. (2022). 短视频剧情化与网络剧迷你化——网络微短剧精品化发展的迷思与探索. *中国电视*, 3, 75-82.
- 张婉妮. (2022). 网络微短剧的创新路径与文化价值. *声屏世界*.
- 中国互联网络信息中心 (CNNIC) (2024), 第 53 次 <中国互联网络发展状况统计报告>
- 中国作协网络文学中心(2024), <2023 中国网络文学蓝皮书>
- 周佳楠. (2020). *基于 7Ps 理论的 LT 公司服务营销策略研究* (Master's thesis, 安徽财经大学).
- 周鑫鑫, & 石妍. (2020). 新媒体网络营销二三策. *营销界*.